
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE LA FACULTAT DE 
BIOCIÈNCIES, CELEBRADA L’11 DE MARÇ DE 2009. 
 
 
A Bellaterra, a les 12:15 hores del dia 11 de març de 2009, es reuneix la Junta de la 
Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del Degà, actuant de 
fedatari el Secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents membres de la Junta: 
 
Alfaro Lugas, Joan Manel 
Agudo Bautista, Carlos 
Aluja París, Maria Pilar 
Alvarado Crosas, Irineo 
Arias Badia, Marcel 
Armario García, Antonio 
Badia Fabregat, Marina 
Badiella Jiménez, Núria 
Barbé García, Jordi 
Barrios Sanromà, Lleonart 
Batlles Colomé, Pol 
Belmonte Solar, Jordina 
Blanco Rodríguez, Joan 
Bonilla Hontoria, José Antonio 
Broto Blanco, Carlos 
Caballín Fernández, Rosa 
Camps Camprubí, Maria Rosa 
Carbajal Perelló, Víctor 
Carrassón López de Letona, Maite 
Castellet Rovira, Francesc 
Cerqueda Segarra, Laia 
Cosín Tomás, Marta 
Creus Capdevila, Amadeu 
Cuadrado Gavilán, Sílvia 
Cuevas Ruíz, Francisco 
Dabán Balañá, Joan Ramon 
Esteve Martínez, Isabel 
Gaju Guitart, Lluís 
García del Pino, Fernando 
Garrido Millán, José Luís 
Gibert Bretones, Neus 
Giralt Carbonell, Mercè 
Hervas Sánchez, José Pablo 
Hidalgo Pareja, Juan 
Iglesia Olalla, Octavi de la 
Itarte Fresquet, Emili 
Izquierdo Aymerich, Mercè 
Jaraquemada Pérez de Guzmán, Dolores 
Jou Miranvent, David 
Llagostera Casas, Montserrat 
Lloret Maya, Francisco 
Llugany Ollé, Mercè 

López Aguillo, Carlos 
Luquín Fernández, Marina 
Mallorquí Graupera, Montserrat 
Marcos Dauder, Ricard 
Martí Clua, Joaquím 
Martí Roca, Esther 
Martínez Gómez, Maria del Carme 
Martínez Ramírez, Paz 
Mas Gordi, Jordi 
Mas Rocabayera, Carles de 
Moraira Reina, Trinidad 
Munilla León Tomás 
Navarro García, Maria Teresa 
Nogués Bara, Victòria 
Nogués Sanmiquel, M. Del Carme 
Ortuño Mingarro, Maria Rosa 
Parés Casasampera, Xavier 
Piñol Ribas, JaumePlana Coll, Maria 
Plana Coll, Maria 
Ponsà Fontanals, Montserrat 
Ponte Morull, Inmaculada 
Poschenrieder Weins, Charlotte 
Querol Murillo, Enric 
Roure Nolla, Joan Maria 
Salavert Casamor, Montserrat 
Sánchez Martínez, Olga 
Santa-Cruz Aleman, M. Del Carme 
Santaló Pedro, Josep 
Surrallés Calonge, Jordi 
Tort Bardolet, Lluís 
Tricas Castillo, Rubén 
Triginer Gil, Laura 
Tudela Cullell, Pilar 
Vallvé Juanicop, Júlia 
Velázquez Henar, Maria Antonia 
Vendrell Roca, Josep 
Vich Vila, Arnau 
Vidal Domínguez, Francesca 
Villaverde Corrales, Antonio Pedro 
Xamena López, Noel 
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Excusen assistència: 
Àlvaro Campos, Gregorio 
Farrés Vicen, Jaime 
Font Guiteras, Lluís 

Malgosa Morera, Assumpció 
Virgili Fernández de Castro, Andrea 
 

 
S’inicia la Junta de la Facultat de Biociències, amb l’ordre del dia següent: 

1. Lectura i aprovació, si s’escau de l’acta de la reunió anterior.  
2. Informe de l’Equip Deganal. 
3. Torn obert de paraules. 

1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 
 
S’aprova l’acta per assentiment. 
 
 
2.- Informació de l’equip deganal 
 
Informe del Degà: 
 
El Degà, Jordi Barbé, informa a la Junta sobre diversos aspectes: 
 
Informació d’àmbit acadèmic 
 
El degà detalla els passos que s’han realitzat fins el moment: 
 
- Constitució comissions elaboració plans d’estudis dels graus. 
- Elaboració Plans d’estudis dels Graus i aprovació per la Facultat, UAB i Generalitat. 
- Tramesa plans d’estudis a l’ANECA 
- Aprovació  per part de l’ANECA dels plans d’estudi de: 

 Grau de Biologia 
 Grau de Biotecnologia 
 Grau de Microbiologia 
 Grau de Biologia Ambiental 
 Grau de Bioquímica 

 
Es considera que ja és imminent la resolució per l’ANECA dels plans d’estudis dels 
graus de: 

 Genètica 
 Biomedicina 

 
S’ha presentat al Consell de Govern de la UAB, el nou marc d’activitat docent en el 
context dels nous Graus (Comissió Afers Acadèmics del 15 juliol del 2008) 

· 1 crèdit ECTS = 25 hores d’activitat de l’estudiant (60 crèdits ECTS = 1500 
hores) 

 · Activitat dirigida: 25 – 35 % de tota l’activitat de l’estudiant ( 375 – 525 hores) 
· Activitat supervisada: fins 250 hores  
· Activitat d’avaluació: fins 75 hores 

           · Activitat autònoma: mínim 750 hores 
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Han estat definides les mides de grups, segons diferents activitats: 
· Classes Teòriques  . . . . . . . . . . . .  80 alumnes 
· Problemes i Pràctiques aules . . . . 40 alumnes 
· Pràctiques laboratoris  . . . . . . . . . 20 alumnes 
· Seminaris . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  20 alumnes 
 

S’ha considerat convenient la continuïtat del pla de tutories per als estudiants de primer 
curs.  
 
De la mateixa manera, s’ha continuat organitzant els cursos propedèutics pels alumnes 
de nova inscripció en els Graus. 
 
Per tot això, s’ha iniciat l’anàlisi de la programació i el procés  per a la implementació 
dels nous Graus pel curs 2009-2010. La presentació i la publicitat d’aquests nous Graus 
es farà en les Jornades de Portes Obertes i en el Saló de l’Ensenyament. 
 
Finalment i dins l’apartat d’àmbit acadèmic, el Degà informa de la creació d’un grup de 
treball per la preparació del Màster d’Ensenyament de Secundària, integrat per Antonia 
Velázquez, Rosa Carrió, Cristina Pereira, Gemma Armengol, Núria Gaju, Mari Carmen 
Santa-Cruz i Jaume Farrés 
    

Informació d’àmbit espais, infraestructura i economia 
 
El Degà presenta un esquema simplificat de les actuacions previstes, actualitzat amb 
data de març de 2009 i acompanyat del seu corresponent cronograma, on es detallen els 
espais afectats, les activitats previstes a realitzar-hi i els terminis previstos d’execució.  
 
Amb l’ajuda d’aquest esquema i cronograma, el Degà explica l’estat de les obres 
previstes, la programació de noves obres i la creació d’una zona de despatxos per 
Coordinadors de Titulacions i de Màsters. 
 
Finalitzada la informació del degà, s’obre el torn de paraules. 
 
 
3.- Torn obert de paraules. 
 
Laura Triginer, com a representant dels alumnes, demana els terminis de que disposen 
els alumnes per finalitzar les actuals Llicenciatures. 
 
El professor Lluís Tort, pregunta sobre les obres de la torre C2 senars que queden fora 
del quadre de previsions. 
 
Els professors M.Victòria Nogués, Lluis Tort, Montse Llagostera, Antonio Barbadilla, 
Noel Xamena, Francisco lloret i Maria Plana, fan breus intervencions sobre el 
desenvolupament previst dels Graus i l’elaboració de les corresponents memòries. 
 
El Degà explica la previsió i procediment d’extinció de les actuals Llicenciatures i la 
situació de les obres de la C2. 
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Per part dels representants dels alumnes, es fan intervencions en el sentit de demanar si 
hi haurà contractació de nous professors per fer front a l’augment de la docència. També 
demanen con es farà la conversió dels crèdits de les Llicenciatures a crèdits ECTS i, 
finalment, quina solució es pot donar als alumnes que no puguin assistir a les classes pel 
fet que tinguin que treballar.   
 
Francisco Cuevas, Gestor Acadèmic, explica que, en el seu moment s’elaboraran hauran 
taules d’equiparació de crèdits, encara que per ara no sembla que estiguin previstes 
noves normatives. 
 
El Degà explica que hi ha prevista una “via lenta”, que hauria de permetre als alumnes 
que treballen la continuació dels seus estudis. La professora Núria Gaju especifica que 
el nombre d’hores previstes pels estudis es va fer a partir d’enquestes. 
 
La professora Jordina Belmonte pregunta quin serà el grau de participació de la Facultat 
en el Màster de Secundària. El Degà explica que hi hauran dues grans àrees en aquest 
Màster, una de coneixement on es podrà intervenir en els continguts i una àrea 
d’aspectes pedagògics. 
 
La professora Montserrat Llagostera demana informació de la disponibilitat d’aules per 
els Màsters. El Degà confirma la pèrdua d’espais i que aquest fet està afectant als 
Màsters. 
 
El professor Antonio Armario considera que la UAB s’hauria de definir amb quin 
model de dedicació docent vol treballar finalment; ja que les catorze hores previstes és 
superior al que es fa actualment i obre una diferenciació molt important entre els 
Centres de Recerca i les Universitats. També fa una reflexió sobre la poca qualitat que 
tindran els recursos temporals docents que se’ns ofereixen. 
 
El professor Lluís Tort comenta que no creu viable que es pugui augmentar el nombre 
d’hores i que s’hauria de veure quines figures docents s’implementaran. 
 
Finalitzades aquestes consideracions, els assistents ja no demanen cap intervenció més. 
 
Sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a les 13:39 hores. 
 
 
Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 11 de març de dos mil nou. 
 
 
 
 
 
Vist i plau:       
Degà       Secretari 
 
 

 

 
 


